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Dnr Kommunfullmäktige 2012-01-25  § 6 

 

Svar på fråga om förutsättningar för långsiktigt hållbar 
verksamhet vid Siggesta 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

Frågan är besvarad. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Lars Bryntesson (S) har lämnat in en fråga till samhällsplaneringsnämndens 

ordförande Peter Frej (M) i rubricerat ärende. 

 

Frej besvarar frågan. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Fråga,  2012-01-24 

 

____________ 

 

 


